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Slovo starosty

Vážení spoluobčané!
   Je po prázdninách a většinou i po dovolených. Skončilo horké léto, které se
zapíše do kronik jako jedno z nejsušších, což se projeví i na zemědělské úrodě.
Děti do naší základní školy nastoupily l. září 2003. Nestávkovalo se. Rozhodnutí
neúčastnit se stávky ovlivnila absence odborové organizace a také skutečnost,
že pracovníci firmy MORAVOSTAV s.r.o. Kroměříž a školní personál udělali
vše pro to, aby vyučování mohlo být zahájeno. Za to všem, co přiložili ruku k
dílu, touto cestou děkuji. Práce, na které byla vynaložena částka 15 mil. Kč ze
státního rozpočtu, byly provedeny na budově „A“, pocházející z roku 1932.
Vyměněna byla krytina, včetně laťování. Na základě zákonem nařízeného auditu
došlo k zateplení půdy i všech vnějších stěn, přičemž budova dostala po 7
letech opakovaně novou fasádu. Součástí tepelných úspor je také výměna
oken. Pro příští rok chceme žádat o dotaci na realizaci tepelného čerpadla,
které by mělo být konečným zdrojem tepla pro stávající budovy i pro uvažovanou
výstavbu budovy třetí. Součástí letošní práce byla ještě sanace přízemí a
rekonstrukce sociálních zařízení v obou podlažích. V navrhovaném státním
rozpočtu pro příští rok je zařazeno dalších 15 mil. Kč. Tyto peníze budou užity
k výstavbě nového pavilonu „C“ a spojovacího objektu „D“, které doplní
chybějící prostory školy, tj. třídy I. stupně, cvičný byt, jazykové a odborné
učebny, kolárnu a rovněž náhradní stávající nevyhovující prostory, především
šatny žáků atd.
   Často se setkáváme s otázkou: „Proč se škola rozšiřuje, když ubývá dětí?“.
Víme, že v důsledku nižší populace se zavírají školy v menších obcích. Z toho
důvodu budou děti nuceny navštěvovat školu v obci, kde bude provoz školy
hospodárný a podmínky obstojí náročným požadavkům. Chceme, aby naše ZŠ
takovou školou byla.
   V sobotu 30. srpna byla posledním filmovým představením ukončena letošní
sezóna letního kina. Za její úspěšný průběh chci touto cestou poděkovat p.
Josefu Štěpánkovi, p. Ing. Pavlu Navrátilovi a p. Jarmile Lužné s dcerami.
   Velké poděkování a uznání za výbornou spolupráci chci předat touto cestou
všem organizátorům, soutěžícím a sponzorům pořadu „Mikroregion se baví“,
jehož předvedení se konalo 5. 7. 2003. Podle reakce diváků byl úspěšný. Ani
déšť, který jedenkrát akci přerušil, nepokazil celkový dojem a ani mladé
nadšence neodradil. Nelze než si přát více takových akcí. Ještě jednou děkuji
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všem. Jedno programové číslo se nepodařilo, a tím byl výstup horkovzdušného
balónu „Hanácké kyselky“. Druhý pokus se uskuteční v hodovou neděli 28. 9.
2003 v 15.00 hodin na trávníku vedle kolotočů. Tam bude mít několik desítek
občanů možnost spatřit Nezamyslice a okolí z ptačí perspektivy. Doufám, že
se pokus tentokrát vydaří.
   Nyní ještě něco o naší další činnosti. Pracovníci na veřejně prospěšných
pracích pečovali na prvém místě o čistotu a zeleň v obci.
   Do kotelny sokolovny byl zaveden plyn, zatím jen pro ohřev teplé vody.
Upraveno bylo oplocení a vjezd do dvora. Postupnými opravami chceme zlepšit
stav této nejvíc užívané budovy. Co nejdříve je třeba zajistit opravu sociálního
zařízení. V srpnu byla v rámci dálnice ukončena výstavba mostu i silnice III.
třídy ve směru Tištín - Těšice. Úpravy vjezdů provedli pracovníci obce. Silnice
poškozené převozem ornice začala opravovat firma Strabag, a to ve směru
Těšice - Dřevnovice - Nezamyslice, včetně opravy dlážděné cesty nad parkem
nádraží ČD. Od 20.9.2003 začala firma VHP s.r.o. Ivanovice na Hané kladením
silničních obrub práce na opravě silnice I/47 v průjezdu obcí Nezamyslice,
místní částí Těšice, v úseku mezi obcemi, včetně opravy mostu přes potok
Tištínka. Všechny uvedené práce budou ukončeny do poloviny října 2003.
Uzavřena byla také silnice III. třídy Nezamyslice - Tištín z důvodu výstavby
mostu přes budoucí dálnici na dobu 1 roku. Odklizeno muselo být hnojiště,
které se náhradně staví v polích
severně od ulice Komenského. Zmizel
litónový kříž na kopci k Tištínu. Musel
ustoupit stavbě dálnice. Byl odvezen
k restaurování a umístěn bude příští
rok zpět na místo vzdálené jen několik
desítek metrů od místa původního.
   Na základě požadavků Krajské
hygienické stanice  v Olomouci jsme
vybudovali sociální zařízení v budově
smuteční obřadní síně pro její personál.
Na celém hřbitově zřídili romští
pracovníci komunikace pro pěší.
Vzhled úprav je hodnocen různě.
Domnívám se, že došlo ke zlepšení
proti původnímu stavu, což dokazují
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Usnesení è. 7/2003 zastupitelstva obce

fotografie. Byl položen nový rozvod vody a vybudováno osvětlení hřbitova a
přístupové cesty. Úpravy nekončí. Je třeba zrušit asi 65 neužívaných hrobových
míst. Upravit terén a oset trávou plochy určené k ozelenění.
   Do příchodu zimy je třeba provést plynofikaci části ul. Vyškovská, dříve
zvané „RÁJ“. Rozvod STL plynu bude uložen včetně vodovodu. Také v Těšicích
bude připojena hasičská klubovna, ke které se přistavuje místnost pro knihovnu.
Budova současné knihovny byla prodána k bytovému účelu. Peníze z prodeje
budou užity k zlepšení technického stavu klubovny.
   Novou střešní krytinu mají od srpna hasičské zbrojnice v Těšicích i
Nezamyslicích.
   Významný postup zaznamenala příprava obytného souboru Trávníky, kde
došlo k výkupu všech potřebných pozemků od soukromých vlastníků a následně
rozdělení na jednotlivé stavební parcely. Jejich prodej je plánován na měsíc
říjen až listopad 2003 podle pořadí došlých žádostí. V první etapě je možnost
prodat až 23 pozemků. Současně se vyřizuje vydání územního rozhodnutí a
zahajuje příprava projektové dokumentace pro stavební povolení. Vše směřuje
k tomu, aby byla výstavba sítí i rodinných domků zahájena na jaře r. 2004.
   Novou živičnou úpravou opatřila cestu do dvora mateřské školy firma Strabag.
   Na závěr se chci zmínit o dvou významných rozhodnutích, která byl schválena
zastupitelstvem obce. V prvé řadě je to prodej plynárenského zařízení
vybudovaného v obci v letech 1995-96 firmě Quantum a.s. Vyškov. Za druhé
je to prodej koupaliště firmě AZ Real s.r.o. Vyškov, která se zavazuje k jeho
zprovoznění do dvou let.
   Věřím, že v obou případech se rozhodlo zastupitelstvo dobře, což by se mělo
během času projevit v dalším rozvoji obce.
   Hodně zdraví, pracovního elánu a životní pohody v příštích dnech přeje
                                                                                        Jiří Doubrava

z jednání zastupitelstva obce, konaného dne 5.9.2003
v klubu OÚ v Nezamyslicích

I. SCHVALUJE
1. Prodej pozemků v areálu koupaliště parc. č. 515/8 o výměře 4124 m2,

parc.č.361-225 m2-st.pl. a p.č. 452 st.pl. –103m2 za cenu 5000,- Kč AZ
REAL spol. s r.o. Vyškov. Dále vodárnu a studnu včetně zařízení za odhadní
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cenu. Pro trvalé zajištění vody k závlaze hřiště pro kopanou zřídit věcné
břemeno. Do smlouvy zahrnout pro případ , že nedojde k zprovoznění
koupaliště včetně odpovídajícího zázemí pro veřejnost do dvou let, jeho
zpětný výkup za nynější kupní cenu.

2. Odprodej STL plynovodů v obci Nezamyslice za kupní cenu 3.200.000,-
Kč splatnou do 1 měsíce od podpisu smlouvy firmě QUANTUM Vyškov.
Součástí smlouvy bude ze strany firmy Quantum a.s. závazek, že tato
firma vybuduje na vlastní náklad rozvody STL plynu v oblasti obytného
souboru Trávníky v Nezamyslicích.

3. Výkup pozemků v části „Pazderna“ od pana MUDr. Jana Kužmy z Písku
a paní Zdeňky Knezové z Českých Budějovic o celkové výměře 2285m2
za odhadní cenu.

4. Převedení částky 300 000 Kč. z účtu Pohřební služby Nezamyslice do
rozpočtu obce na opravy komunikací pro pěší a zbudování vodovodu a
veřejného osvětlení na místním hřbitově.

5. Hospodářský výsledek Masarykovy základní školy Nezamyslice za rok
2002 ve výši 155.399,- Kč a přerozdělení výsledku do fondu odměn 30.000,-
Kč a do fondu rezervního 125.399,82 Kč.

6. Rozpočtovou změnu č.2 z roku 2003 jako vyrovnanou v příjmech i ve
výdajích ve výši 12.272.142.80 Kč.

7. Urbanistickou studii obytného souboru „Trávníky“ zpracovanou firmou
INEX Kroměříž, s tím, že budou regulativy obsahovat požadavek, aby
rodinné domky byly přízemní objekty se sedlovou střechou se sklonem
střech v rozmezí 38st.-42st. a s obytným podkrovím.

8. Prodejní cenu 110,-Kč za m2 stavebního pozemku v oblasti „Trávníky“ a
současně postup prodeje pozemků.

II. UKLÁDÁ STAROSTOVI:
1. Uzavřít kupní smlouvy v souladu s body I/1,2,3  tohoto usnesení.
2. Zajistit náhradní zdroj vody pro potřeby hřiště.

III. BERE  NA  VĚDOMÍ
1. Informaci  starosty o činnosti za uplynulé období.
2. Zprávu o provedeném auditu hospodaření ZŠ za rok 2002 zpracovaný

firmou STADLER Olomouc.
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Léto je za námi ...

Aktivity o prázdninách v ÚSP jsou zaměřeny především na rekreace a výlety
pro klienty, kteří celoročně zůstávají na zařízení a nemají možnost odjet k
příbuzným, bohužel každým rokem se jejich počet zvyšuje. Uskutečnila se řada
jednodenních výletů do širokého okolí, např. Kroměříže, Brna, Rožnova pod
Radhoštěm, Ptenského Dvorku, Šternberku. Třetí výchovné oddělení bylo v
červenci na týdenní rekreaci v Čeladné a několik  klientů odjelo stanovat společně
s děvčaty z ÚSP Chvalčov do Tvarožné Lhoty. Na konci srpna se přibližně 30
klientů rekreovalo v Račím údolí u Javorníku. Poslední společnou akcí v tomto
roce byl tradiční zájezd pro klienty do Chorvatska k moři, letos společně s děvčaty
z ÚSP Pačlavice.

Kromě těchto zájezdů byla na prázdninové měsíce pro všechny připravena
celoústavní hra pod názvem “Vodní svět”, využili jsme tématiku z dětského dne a
navázali na ni. Během celých prázdnin plnila jednotlivá oddělení individuálně uložené
úkoly, které byly zaměřeny na hledání pokladu, hry ve vodě, písně o vodě, četba
lodního deníku, odpočinek na pláži, souboj pirátů, průzkumná cesta po neznámém
ostrově, vaření námořnického jídla, malování zážitků z cest apod. Plnění
jednotlivých disciplín se pilně zaznamenávala a koncem září proběhne slavnostní
vyhodnocení.

V srpnu se výchovná oddělení v rámci pracovních terapií připravovala na
výstavu prací v  Olomouci ve Vlastivědném muzeu, která probíhá od 4. 9. do 5.
10. 2003.

Dále jsme se zaměřili na přípravu Sportovního dne Olomouckého kraje. Dne
3. 9. 2003 se k nám sjeli sportovci z dvaceti ústavů sociální péče a z domovů
důchodců z celého Olomouckého kraje. Zúčastnili se sportovního dne, který pro
ně připravili naši zaměstnanci ve spolupráci se ZŠ. Soutěžilo se v pěti disciplínách:
ruské kuželky, florbal, házení míčku na terč, skládání puzzlí a hod kroužků na
tyče. Den byl doplněn tanečním a hudebním programem. Účastníci si mohli
prohlédnout také terapeutické dílny a nově zbudované chráněné bydlení.

A co připravujeme na další měsíce: např. tradiční ples pro klienty, tentokrát
se slavnostním předáváním občanských průkazů dne 7. 11. 2003 v sokolovně.
Zcela určitě mi dáte za pravdu, že naši klienti se o prázdninách nemají čas nudit a
marnit čas. Aktivit, které pro ně připravují zaměstnanci, je rok co rok více a za to
všem patří velký dík. Protože bez nadšenců, kteří pro ně vymýšlejí stále nové
podněty, bychom určitě tolik nedokázali.

                                                                                Hana Matušková
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Tak na tuto otázku odpovídal tentokrát jejich velitel velmi skromně, že “
moc toho nebylo.” Ponecháme to na posouzení čtenářům, zda ta skromnost
nebyla až příliš velká.

Hasiči se vydatně podíleli na úspěšném průběhu akce “Mikroregion se
baví” . Jednak aktivní účastí několika členů v přípravném výboru, v organizačním
zabezpečení průběhu, vystoupením mladých členů, postavením závodního
družstva a nakonec i na zajištění občerstvení diváků dobrým gulášem, klobásami
a pitím.

Letní měsíce byly věnovány údržbě a úpravě staré historické stříkačky a
nástřiku téměř čtyřicet let staré cisterny, která je dosud provozuschopná jen
díky neustálé péči.

Co jste, hasièi, co jste dìlali?

Sportovní den 12.9.2003

Dne 12. 9. 2003 se v areálu ÚSP Nezamyslice uskutečnil Integrovaný
sportovní den pro děti z nezamyslické ZŠ, MŠ a klienty ÚSP.

Na organizaci již třetího ročníku této zdařilé akce se podíleli ÚSP, ZŠ, MŠ
a organizace místních hasičů.

Všichni sportovci podali skvělé výkony v orientačním závodě, který byl
rozmístěn v ústavní zahradě, na trase plnili různé úkoly - střelba ze vzduchovky,
hod granátem nebo prolézání pavučinou bez doteku. Nejlepší čas dosáhl Pavel
Pořízka, klient zdejšího ústavu, hned za ním Zdeněk Letocha ze 6.A a Martin
Palásek rovněž ze 6.A.

Na hřišti probíhal turnaj v přehazované, kde žáci ze ZŠ a klienti ÚSP
vytvořili čtyři kombinovaná družstva. Spolupráce v rámci družstev byla výborná
a z platných bodů měli radost všichni hráči. Na základě zkušeností z loňských
let byl domluven i společný trénink přehazované hochů z ústavu a žákyň ZŠ,
který bude probíhat každý pátek v místní sokolovně.

Po náročných sportovních výkonech měli soutěžící možnost občerstvit se
uzeným kabanosem, který sponzorsky dodala firma Prima Group a.s.
Nezamyslice, nebo si ještě vyzkoušet kuželky, hod na cíl a různé soutěžní hry.

Celá akce proběhla v přátelské atmosféře a je dokladem toho, že integrace
zdravých a postižených zejména v zájmové činnosti je možná a prospěšná pro
obě strany.
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Nepochybuji o tom, že každý z vás hned na první pohled poznal na první
stránce zpravodaje budovu naší základní školy. Ale nad druhou stavbou jistě
mnozí zaváhají. Je to samozřejmě také škola. Předchůdkyně nynější krasavice,
kterou jsme všichni znali pod názvem “stará škola”. Proč jsme zvolili tuto
grafickou úpravu titulní strany,  vysvětlí následující řádky.

Budova naší školy, do níž vstupovali žáci i učitelé poprvé 1. září 1931, se
letos zaskvěla v plné kráse a je nutno dodat, že v účelné a prospěšné kráse.
Škoda, že k tomu nedošlo už předloni, kdy jen velmi skromně a nenápadně
byly připomenuty její sedmdesátiny. Jistě by si zasloužila mnohem hlasitější
fanfáry, silnější potlesk a rozsáhlejší vzpomínky. Pod její střechou totiž za ta
dlouhá léta působilo několik významných “ kantorských osobností “, jejichž
jména by neměla být zapomenuta, a v moderních učebnách této budovy,
postavené přičiněním všech občanů naší obce i sousedních Těšic, získali první
vědomosti žáčkové, kteří později získali vysokoškolské diplomy i významná
postavení v naší společnosti.

Nejde však jen o vnější vzhled. Sedm desetiletí stará budova, která tehdy
patřila mezi nejmodernější  v širokém okolí, prošla velkými změnami, které by
ji měly zbavit vlhka a plísní a také ji zateplit. Mnohým  nás se zdálo, že práce
postupují velmi pomalu. Ale když si uvědomíme, že se dělaly sanační omítky,
měnily podlahy, okna, střecha, celá budova se obkládala polystyrenem, tak za
těch dvanáct týdnů se udělalo dost. A teď, kdy zmizelo lešení, můžeme krásu
této školy nejen obdivovat, nýbrž být na ni i hrdi.

Ale v této radosti nad zdařilým dílem bychom málem přehlédli mnohem
významnější výročí.

Letos uplynulo právě dvě stě let od okamžiku, kdy se za stodolami, kousek

Obèané nejmladší, mladí i ti døíve narození!

Jistě si mnozí z vás všimli, že zbrojnice dostala díky zastupitelstvu obce
novou střechu. Při této příležitosti naši členové provedli i menší úpravy uvnitř
budovy, které si vyžádaly několik desítek hodin zednických prací.

V současné době probíhá intenzivní příprava mladých na jejich “Branný
závod”, který by měl proběhnout 11. října v Alojzově. Nácviku věnujeme velkou
pozornost, abychom v této soutěži co nejlépe obstáli.

Tolik Jaroslav Maňák k práci členů dobrovolných hasičů.
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Víte že .....?

- za  plného provozu probíhá oprava dvou velkých okysličovacích příkopů na
naší čističce odpadních vod a budou prováděny ještě další práce.

- blesk, který ve středu 23. 7. 2003 zasáhl kostelní věž, zničil a vyřadil z provozu
věžní hodiny, pohony zvonů, zabezpečovací zařízení, zesilovač mikrofonů a u
vchodu domu s pečovatelskou službou bezdrátový zvonek.

- od července byl ustanoven novým farářem pro farnost Nezamyslice a farnost
Tištín P. Miroslav Hřib.

od kostela a fary otevřela nová škola se třemi prostornými a světlými třídami a
1. září 1803 do ní vkročilo přes stopadesát žáků z Nezamyslic, Těšic, Dřevnovic,
Víceměřic a Mořic. Byla to již třetí škola v pořadí škol v Nezamyslicích, jak se
můžeme dočíst v dostupných kronikách. A co o této škole napsala poslední
kronikářka a učitelka Františka Novotná?

Nynější “ stará škola “ byla postavena v r. 1803 a byla trojtřídní. Chodily
do ní děti od šesti do dvanácti let z celého okolí, neboť  v sousedních obcích
škol nebylo. Až do konce 18. století chodil do školy je ten, kdo chtěl. Ale od
roku 1870 byla už nařízena povinná školní docházka. Na naší škole se učilo
náboženství, čtení, psaní, počítání a základní hospodářské vědomosti. Přes
veškerá nařízení byla docházka velmi špatná. Zdejší stařenky vzpomínají, jak
často do školy nešly, pokud pro ně nepřišel obecní policajt. To rodiče pak platili
pokutu. Psávalo se a četlo kurentem. Teprve v druhé polovině 19. století se
začínalo latinkou. To už měli učitelé pevný plat a nebyli odkázáni na “sobotáles”
, případné milodary nebo stravu. Na  podzim a na jaře byly třídy vyšších ročníků
poloprázdné, protože žáci starší dvanácti let mohli zůstávat doma a vypomáhat
při polních pracech rodičům. Tyto úlevy byly zrušeny až v roce 1918.

S touto školou jsou spojena jména některých “rektorů”, jako byl Müller,
Josef  Navrátil, Suchomel a Emanuel Sahánek.Od roku 1819 byl zdejším
nadučitelem velký vlastenec, rozumný a skromný člověk Jan Janda. Po něm
pak poslední řídící učitel Vojtěch Grossman, který měl velkou zásluhu na

postavení nové školy.
Už tedy víte, proč ta titulní stránka? Jako připomínka, že naše obec o

vzdělání dětí a o školní budovy vždy pečlivě dbala. A to naše občany ctí.
-kronikář-
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Cestou - necestou .....

Vážení spoluobčané, nevím, jak Vám, ale moc se mi líbí, jak se obecní
úřad stará o úklid veřejných prostranství a místních komunikací. Také se mi
líbí, jak se za posledních deset let v obci hodně věcí zmodernizovalo, vybudovalo,
zkrásnělo… Také pro Těšice se snaží obecní úřad mnoho dělat, ale má to
jednu nebo i několik vad na kráse. Chtěli jste si někdy vyrazit na procházku?
Nebo na rande? Nebo na pouť  ke kapličce? Nebo navštívit známé v Těšicích?
Nebo naopak zajet na pivo do Nezamyslic? Ne? Možná jste dobře udělali, že
jste nikam nešli nebo nejeli /na kole/. Určitě byste mohli zakopnout, vzít balanc,

- nejvyšší teplotu, a to 35oC, jsme zaznamenali ve středu 13. 8. 2003, a to až
večer kolem osmnácté hodiny.

- v průběhu měsíce srpna jsme mohli navečer vídat nad Hostýnskými vrchy
nápadně velkou planetu Mars, která byla nejjasnější 27. 8. 2003, kdy byla naší
Zemi nejblíže.

- v září 1830 byla na okraji obce otevřena nová škola nejen pro naši, nýbrž i pro
okolní obce.

- v prvním zářijovém týdnu byla otevřena silnice mezi Těšicemi a Tištínem, kde
se budovalo
 přemostění dálnice.

-  o týden později se zahájila stavba mostu na silnici mezi Nezamyslicemi a
Tištínem přípravnými zemními pracemi. Ta bude asi na dva roky uzavřena.

- byla ukončena 2. etapa dostavby a rekonstrukce školní budovy z roku 1931.

- probíhají závěrečné práce na úpravě místního hřbitova, který bude i osvětlen.

- během tohoto čtvrtletí byla zahájena stavba tří rodinných domů na ulici 30.
dubna, byly dostavěny dva nové rodinné domy, vyměněny střechy na čtyřech
domech a novými teplými fasádami zazářily také čtyři domy.
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Obec Nezamyslice děkuje všem níže uvedeným sponzorům, kteří se podíleli
finančním či věcným přispěním na pořádání akce „Mikroregion Němčicko se
baví“.

NAUPO Crhan Drahomír Nezamyslice, PRIMA GROUP a.s. Nezamyslice,
Jánská Anna prodejna Nezamyslice, Ohnoutek Josef Nezamyslice, Crha
Stanislav Nezamyslice, ALLCOM s.r.o. Nezamyslice, Vlč František
Nezamyslice, Gazda Bedřich Nezamyslice, Košař Slavomír Nezamyslice,
Šebek Jindřich Nezamyslice, Horák Petr Nezamyslice, AUTOPLUS CZ Šimik

Podìkování

upadnout, anebo si jednoduše rozbít obličej /hubu/. Chodník je totiž v takovém
ubohém a zchátralém stavu, že říkat tomu chodník je víc než lichotka. Byla to
kdysi, tak báječná stezka pro chodce i cyklisty. Nyní je to pár dlaždic, mezi
kterými prorůstá tráva, vznikají mezery, které Vás magicky přitahují. Když
jedete ráno na kole do školy nebo do zaměstnání, přijedete úplně promočení,
protože okolní vysoká tráva Vám brání projet a navíc je mokrá od ranní rosy.
Chodník je neudržovaný, jen před poutí u kapličky sv. Panny Marie ho obecní
úřad nechal očistit, ale jen ke kapličce. Navíc se ukázalo, jak velké mezery
vznikají mezi dlaždicemi a jak celý chodník ujíždí ze srázu. Vyhnout si na kole
je naprosto nemožné. Já vím, že rozpočet obce není nafukovací, že některé
investice mají přednost před opravou této minikomunikace, že se plánuje spojení
obce s místní částí jiným způsobem. Otázka zní: „KDY?“. Nyní mi chybí svazáci,
brigády soc. práce aj. Možná jsem si dovolila moc - kritizovat stávající
zastupitelstvo. Možná jsem se měla řídit rčením: “ Co tě nepálí, nehas. “, ale po
státní silnici se do Těšic nedostanete. Jedině motorizovaně, a  jen když se
obrníte obrovskou trpělivostí při přejezdu jednoho kilometru smrti.

Možná by to chtělo uvolnit nějaký ten tisíc a chodník trochu opravit.
Abychom nedopadli jako v té písničce: „Cestou, necestou, polem, nepolem,
jedu za tebou velkým malotraktorem…..“.   Abychom místo na kole opravdu
nejezdili do školy nebo do zaměstnání po chodníku jiným motorovým
prostředkem.                                                                                           -rom-
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Jaroslav a Jiří Nezamyslice, Přecechtělová Marta Nezamyslice, Bura Milan
Nezamyslice, Matoušek Vladimír Nezamyslice, ing. Oulehla Zdeněk
Nezamyslice, Césarová Alena Nezamyslice, POHOSTINSTVÍ „PINDULA“
p. Pytela Nezamyslice, PB PLAST ing. Přidal Jaroslav Nezamyslice, GAVRA
ing. Přidal Zdeněk Nezamyslice, Doubrava Jiří Nezamyslice, Novotný Bohumír
Nezamyslice, Navrátil Rudolf Nezamyslice, manželé Prášilovi Pohřební služba
Nezamyslice, STAVEBNINY Gurin Pavel Nezamyslice, SDH Nezamyslice,
TJ HANÁ Nezamyslice, KYNOLOGICKÝ KLUB Nezamyslice,
VLADRAN p. Koutňák Nezamyslice, ÚSP Nezamyslice, ÚSP Víceměřice,
Mgr. Stěničková Marie lékárna Nezamyslice, MUDr. Kravák Oskar praktický
lékař Nezamyslice, MUDr. Šmíd Marcel zubní lékař Nezamyslice, MUDr.
Mézlová Margita dětská lékařka Nezamyslice, Limberk Jaroslav Nezamyslice,
Masarykova ZŠ Nezamyslice, TJ SOKOL Tištín oddíl kopané, MORAVASTAV
s.r.o. Kroměříž, SMART FINANCIAL s.r.o. Olomouc, QUANTUM a.s.
Vyškov, van GANSEWINKEL a.s. Modřice, FTL a.s. Prostějov, SKANSKA
a.s. Prostějov, AGRODRUŽSTVO Tištín, ZAPAKO ing. Vašina a ing.
Hrabálek Vrchoslavice, ČESKÁ SPOŘITELNA a.s. Prostějov, KOMERČNÍ
BANKA a.s. Prostějov, POŠTOVNÍ SPOŘITELNA a.s. Prostějov, PSP
SLÉVÁRNA a.s. Přerov, STRABAG a.s. Prostějov, HANÁCKÁ KYSELKA
s.r.o. Horní Moštěnice, ACR ALFA s.r.o. Praha, TORNÁDO s.r.o. Prostějov,
AUTODOPRAVA STUDENÝ Prostějov, EASTERN SUGAR ČR a.s.
Němčice nad Hanou, TORAY s.r.o. Prostějov, MOPS Hrabal Jan pekárna
Němčice nad Hanou, MAKOVEC a.s. Prostějov, V.H.P. Ivanovice na Hané
s.r.o., MIFAN ing. Ilgner Milan Kobeřice, ČESKÁ POJIŠŤOVNA ing. Dvořák
Zdeněk, Pavel Gajdoš Holešov, METALŠROT Tlumačov a.s. provozovna
Dřevnovice, ELMA-THERM spol. s r.o. Němčice nad Hanou, ORIS p.
Machala a sl. Nádvorníková Olomouc, NÁBYTEK HRABAL Němčice nad
Hanou, ZAHRADNÍ FIRMA Čechy pod Kosířem manželé Zapletalovi,
ETRIN Doloplazy p. Procházka Jiří, HELAR s.r.o. Prostějov, EKO-RIA p.
Horáček Karel Bruntál, Čuda Jaroslav Brno.


